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Meppel 

Meer informatie:  
www.meppel.christenunie.nl 

ChristenUnie Meppel en de collegevorming 
Woensdag 10 mei heeft de ChristenUnie in de 
vergadering van de Meppeler gemeenteraad haar 
mening gegeven over de coalitievorming. Uit 
contacten met burgers blijkt dat niet alles goed is 
overgekomen, hierbij willen we daarom ingaan op 
enkele onderwerpen. 
 
Kritisch over het proces  
De ChristenUnie heeft een aantal kritische 
kanttekeningen geplaatst bij de manier waarop het 
college tot stand is gekomen.  
 
Na de verkiezingen is in een bijeenkomst met alle zes 
fracties afgesproken dat PvdA en STEM samen de 
belangrijkste overeenkomsten en verschillen zouden 
inventariseren. Eind maart raakte de collegevorming op 
drift doordat de gesprekken tussen PvdA en STEM 
vastliepen. Onze verwachting was dat deze uitkomst in 
een nieuwe gezamenlijke bijeenkomst met alle fracties 
besproken zou worden om vervolgens een andere 
coalitie te verkennen. Helaas, er kwam geen nieuwe 
gezamenlijke bijeenkomst, maar STEM bepaalde zelf 
dat een coalitie met VVD en CDA (de twee verliezers 
van de verkiezingen) direct onderzocht moest worden. 
Dat was jammer want voor het besturen van een 
gemeente moet draagvlak zijn binnen de raad. De 
tegenstelling tussen die drie genoemde partijen en de 
drie partijen die daaraan niet meededen werd toen op 
scherp gezet. Er was sprake van een voldongen feit. 
Enkele verzoeken om een breder draagvlak te zoeken, 
werden afgewezen. Deze drie partijen gingen een 
college vormen en daar hadden de anderen niets mee 
te maken.  
 
Dat is een bewuste keuze geweest van deze partijen, 
maar wij vinden dat een slechte keuze. Verder is het 
niet goed dat in de laatste weken weinig informatie is 
gegeven over de inhoudelijke keuzes die door de 
nieuwe coalitie zijn gemaakt. In plaats daarvan werd 
veel ophef gemaakt over de nieuwe wethouders. 
 
Zonder voorwaarden in het college met Sterk Meppel, 
PvdA en ChristenUnie 
“Wij begrijpen niet dat jullie blindelings in een college 
van Sterk Meppel, PvdA en ChristenUnie zouden zijn 
gestapt”. Dat is een andere opmerking die wij te horen 
kregen. Alhoewel je achteraf daar makkelijk over kunt 
praten, zijn wij hier altijd duidelijk in geweest: dat 
zouden we niet hebben gedaan.  
Wat ons betreft had, na de verkenning van PvdA en 

STEM, in de openbaarheid besproken moeten worden 
wie de derde en eventueel vierde partij zouden zijn. 
Dat we hoorden dat daarbij de ChristenUnie en in het 
bijzonder onze kandidaat Rinus Scholtus genoemd 
werd, deed ons deugd. Daarom hebben wij als fractie 
toen alvast een vijftal speerpunten vanuit ons 
verkiezingsprogramma vastgesteld. We wilden dit als 
inhoudelijke wensen inbrengen bij eventuele 
besprekingen.  
Wij nemen aan dat ook de andere partijen zo zouden 
reageren als zij in dat stadium gevraagd zouden 
worden. Maar, zoals iedereen weet, dat gesprek heeft 
nooit plaatsgevonden. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tegenstemmen bij wethoudersverkiezingen 
“Moesten jullie nou echt tegen de wethouders 
stemmen?” Zo werd ons gevraagd. Dat is men niet van 
ons gewend. Dus is het goed dat nog eens duidelijk uit 
te leggen. In de eerste plaats hebben de 
collegepartijen uitgesproken geen behoefte te hebben 
aan extra draagvlak voor dit college. Ook na een 
uitdrukkelijk verzoek van ons, werden we niet 
betrokken. Wat zou dan de reden zijn om op voorhand 
wel steun aan dit college te geven? Bovendien, de 
inhoudelijke resultaten van de collegevorming kregen 
we pas ’s avonds net voor de wethoudersverkiezingen 
te horen. We wisten dus niet waar het te kiezen college 
voor zou gaan. We kregen niet de ruimte om op dat 
moment zorgvuldig af te wegen of dat een richting is 
waarin we ons kunnen vinden. Er was ook geen 
inhoudelijke discussie mogelijk, dat gebeurde pas op 11 
mei, drie weken na de wethoudersverkiezingen. 
 
De drie wethouders komen van buiten de raad. Via de 
krant hebben we wel één en ander over hen gelezen 
maar op basis daarvan konden we niet beoordelen of 
het in onze ogen geschikte wethouders zijn. We zeggen 
daarmee niet dat ze ongeschikt zijn, ook dat wisten we 
niet. STEM, VVD en CDA hebben geen enkele moeite 
gedaan ze ons te laten leren kennen, hoewel twee van 
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de drie wethouders al ruim van te voren bekend waren. 
De eerste kennismaking van onze fractie met de drie 
wethouders was na de wethoudersverkiezing.  
Konden we dan niet afgaan op het advies van de 
collegepartijen? Nee. Wanneer er geen informatie 
wordt gegeven en we de mensen niet persoonlijk 
kennen (bijvoorbeeld uit een vorige raads- of 
collegeperiode of door een ruime kennismaking), 
kunnen wij geen goede afweging maken.  
Iemand de verantwoordelijkheid geven voor het bestuur 
van een stad, wat een raadslid doet op het moment van 
de wethoudersverkiezing, is van meer gewicht dan 

afgaan op verhalen of op iemands blauwe ogen. Daar is 
de functie ons te belangrijk voor. 
Ter afsluiting  
Wij hopen hiermee ons handelen te hebben 
verduidelijkt. U kunt op onze website 
www.meppel.christenunie.nl emailadressen vinden om 
het gesprek met de fractie verder te voeren. Wat ons 
betreft richten we ons vanaf nu op de komende vier 
jaren en zullen we ons constructief opstellen naar het 
nieuwe college. Ook dat is in het belang van Meppel. 
 
Roel Veerman en Gert Stam 

In zijn openingswoord bedankte de voorzitter Wiebrand 
Brandsema alle mensen die betrokken waren bij de 
gemeenteraadsverkiezingen. Er waren 20 mensen 
aanwezig om die dank in ontvangst te nemen. Helaas 
dat het positieve verkiezingsresultaat niet omgezet kon 
worden in voortzetting van het wethouderschap van 
Rinus Scholtus. Daarna kwamen de officiële stukken aan 
bod: notulen, jaarverslag van secretaris en 
penningmeester, verslag van de kascontrole en de 
aangepaste begroting voor 2006. Waar dat nodig was 
werden vragen gesteld en opmerkingen gemaakt. 
 

Vanwege het aanstaande vertrek van 
Adriaan den Broeder stelde het 
bestuur Jan-Okko Dijkstra voor als 
zijn opvolger. Tijdens de vergadering 
werd ook meegedeeld dat Jaap Knot 
als penningmeester zal vertrekken. 
Een oproep van Wiebrand om mee te 
denken over geschikte kandidaten 
werd staande de vergadering 
gehonoreerd. Gerben van Noort stelt 

zich beschikbaar als penningmeester. De vergadering 
ging met beide kandidaten akkoord. 
 
Roel Veerman spreekt de leden toe 
Na de pauze deed Roel Veerman uitgebreid verslag van 
de gemeenteraadsverkiezingen en de daarop volgende 
collegevorming. Enkele vragen werden beantwoord. 
Vervolgens kreeg scheidend fractievoorzitter Wicher 
Noppers het woord. Zijn vrouw Joke werd door hem in 
de bloemen gezet als dank voor de steun, ook in de 
heel praktische zaken, in de afgelopen tijd. Want 
politicus ben je nooit alleen. Daarnaast was er een 
speciaal woord van dank voor Rinus en Roel. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Rinus Scholtus wordt bedankt  
Ook Rinus, als scheidend wethouder, memoreerde zijn 
politieke loopbaan. Hij stond ondermeer stil bij het 
moment dat Gerben van Noort kwam vragen of hij 
eventueel beschikbaar was voor het wethouderschap. 
Wat op dat moment weinig realistisch leek, bleek korte 
tijd later toch werkelijkheid te worden. 
 
 
 
 
Van links 
naar 
rechts: 
Rinus 
Scholtus, 
Wicher 
Noppers en 
mevr. 
Noppers. 
 
Vervolgens werden Wicher en Rinus met bloemen, kado  
en applaus bedankt voor hun politieke bijdrage in de 
afgelopen jaren voor de Meppeler politiek. 
Tijdens de rondvraag werd de dank nog eens 
onderstreept door de heer Treep die in zijn omgeving 
veel waardering meemaakt voor de ChristenUnie en de 
wijze waarop Rinus in de afgelopen jaren het 
wethouderschap heeft ingevuld. De vergadering werd 
door Wiebrand met dankgebed gesloten. 
 
Naborrelen met de vereniging 
Tot slot was er gelegenheid om onder het genot van 
een drankje en heerlijke hapjes afscheid te nemen van 
Rinus en Wicher. Ondanks het geringe aantal 
aanwezigen werd er uitgebreid gebruik gemaakt van de 
geboden gelegenheid. De laatsten vetrokken rond 11 
uur. 
We kunnen terugzien op een avond waarin de dank aan 
God de boventoon voerde. 
 
Het Bestuur 

De ledenvergadering van 25 april jl. 
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De Denktank 
Sinds ongeveer 2,5 jaar maakt onze fractie gebruik 
van een zogenaamde denktank. De denktank bestaat 
uit een groep mensen uit de achterban van de 
ChristenUnie Meppel.  
De denktank bespreekt per bijeenkomst één of enkele 
onderwerpen. Meestal zijn het onderwerpen die 
binnenkort in de gemeenteraad worden behandeld of 
die van belang zijn voor de ontwikkeling van Meppel. 
Dit doen we door te brainstormen, door (nieuwe) 
ideeën te bedenken of zaken in te brengen om ons voor 
(mogelijke) valkuilen te behoeden. 
 
Denktank avond 
Vanuit de fractie wordt ter voorbereiding informatie 
rondgestuurd en een bespreking wordt meestal ingeleid 
met een korte presentatie. De rest van zo'n avond 
wordt dan gevuld met het uitwisselen en bespreken van 
ideeën. 
 
Zo zijn bijvoorbeeld de volgende onderwerpen in de 
denktank aan de orde geweest: 
• wel of geen (nieuwe) evenementenhal op het 

Vledder als opvolger van de (verouderde) 
Markthallen; 

• waar moet de nieuwe sporthal komen als 
vervanging van de verouderde sporthal het Vledder; 

• op welke locatie(s) moet gebouwd gaan worden om 
de grootste school van Meppel (Stad en Esch) 
blijvend van goede gebouwen te voorzien; 

• gaan we weer enkele grachten (bijv. Prinsengracht 
tot aan de Groenmarkt) opengraven of niet; 

• hoe wordt het nieuwe Vledder ingericht; 
• in welk gedeelte van de Nieuwveense Landen (of 

"de Nijeveense polder") worden de eerste huizen 
gebouwd; 

• hoe gaan we het verkeer in Meppel regelen; 
• bereikbaarheid van de nieuwe wijk Nieuwveense 

Landen en het risico op dichtslibben van de kruizing 
bij de Watertoren; 

• andere knelpunten (bijv. Emmabrug/Knoppersbrug, 
Hoogeveenseweg en Blankenstein). 

 
Interesse? 
Als uw interesse is gewekt door dit artikel en als u 
denkt een bepaald kennisgebied te kunnen inbrengen, 
neem dan gerust contact op met het 
fractiesecretariaat: 

‘Zo heeft de kiezer het niet gewild’ 
Dinsdag 25 april 2006 heeft de fractie van de 
ChristenUnie op haar ledenvergadering uitleg 
gegeven over de collegeonderhandelingen in Meppel. 
Fractievoorzitter Roel Veerman is niet tevreden over 
de uitkomst. “Dit is een onjuiste vertaling van de 
verkiezingsuitslag”, aldus Roel Veerman. 
Tijdens de ledenvergadering werd ook afscheid 
genomen van raadslid Wicher Noppers en – helaas – 
ook van wethouder Rinus Scholtus. 
 
Roel Veerman had weinig goede woorden 
over voor de collegevorming. Eerst leek het 
de goede kant op te gaan toen Sterk Meppel 
en de PvdA een college wilden vormen. Maar 
omdat de PvdA, hoewel de kleinste van de 
twee, niet onder wilde doen voor Sterk 
Meppel en hen overvroeg in de 
portefeuilleverdeling, liep de 
collegevorming stuk. Overduidelijk was 
verder dat Sterk Meppel geen enkele moeite wilde doen 
weer aan tafel te komen, terwijl hiermee de 
verkiezingsuitslag het beste werd vertaald. 
 
Moeiteloos schakelde Sterk Meppel over op 
samenwerking met de twee verliezers, CDA en VVD. Zij 
hapten gretig toe, ongeacht de wensen van Sterk 
Meppel over het collegeprogramma. Het leek een knap 

geregisseerd draaiboek te zijn van Sterk Meppel, zo 
gemakkelijk werd er van partner gewisseld. 
Maar eigenlijk gingen de besprekingen alleen om de 
poppetjes, zo is het vermoeden van Roel Veerman. Al 
gauw kwamen er twee wethouders in beeld namens 
VVD en CDA die in de Meppeler politiek een 
onbeschreven blad zijn. Eén van beide werd daarvoor 
zelfs uit Groningen gehaald. Het stokpaardje van Sterk 
Meppel, een wethouder door middel van sollicitatie, 

kreeg een bizarre afsluiting: uit 
hun eigen midden bleek, na een 
omslachtige sollicitatieprocedure 
met 53 kandidaten, hun eigen vice-
voorzitter de meest capabele 
kandidaat te zijn. 
 
Onder het mom van bestuurlijke 
vernieuwing worden nu drie 
onbekende wethouders in het 

diepe gegooid, terwijl er de mogelijkheid was om 
tenminste één ervaren wethouder in het college op te 
nemen. Meerdere suggesties van onze kant om ook de 
ChristenUnie in het college op te nemen en voor de 
nodige continuïteit te zorgen, werden doelbewust 
afgewezen. Het is jammer voor Meppel dat de 
bestuurlijke kwaliteiten van Rinus Scholtus niet meer 
ingezet worden. 
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Maar de fractie van de ChristenUnie heeft haar leden 
beloofd niet in een negatieve sfeer te blijven zitten, 
maar in het belang van Meppel christelijk-sociale 
politiek te gaan voeren. Het eerste succesje heeft de 
fractie al gehaald door een motie over de 
voedselbanken. In een motie heeft de gemeenteraad 

beloofd de mensen die in aanmerking moeten komen 
voor hulp van de voedselbank goede aandacht en 
ondersteuning te geven in de komende periode. 
 
 

Het was natuurlijk prachtig, het officiële afscheid als 
wethouder! Toespraken van Burgemeester Joh. C. 
Westmaas, mevrouw C. Volleberg, directeur van de 
Stichting Welzijn Meppel en A. Boon, bovenschools 
manager van het Openbaar Onderwijs Meppel. Zij 
hebben uitspraken over me gedaan waar ik me 
duidelijk in herkende, of zoals 
ik graag wil zijn: in gesprek 
zijn met mensen om samen te 
kijken wat het beste is, om zo 
een goed verdedigbaar 
standpunt in te nemen, 
voorzien van de argumenten 
die je standpunt sterk maken. 
Mooi dat ik zelf ook een 
afscheidswoord heb kunnen 
uitspreken. Mooi, omdat je 
dan ook de gelegenheid hebt 
om te vertellen hoe je 
wethouder bent geworden, 
wat er door je hoofd is gegaan, hoe je in het leven 
staat: ik belijd zondag 10! 
 
Het alles heeft plaatsgevonden in een luchtige, 
vrolijke, relaxte sfeer. Het voordeel van de keuze om 
twee mensen uit het “werkveld” te vragen iets te 
zeggen, levert een doorkijkje op naar de sector waar 
je daadwerkelijk mee bezig bent geweest. Leuk dat ik 
het eerste verslag van het “huisbezoekproject 
allochtone ouderen en allochtone vrouwen” mocht 
ontvangen! Leuk dat ik een skateboard met 
handtekeningen van de jongelui van het eerste 
burgerinitiatief heb gekregen! Voor het Openbaar 
Onderwijs in Meppel ben ik nauw betrokken geweest 
bij de voorbereidingen om tot bestuurlijke afstand te 
komen per 1-1-2007. Veel aandacht is ook uitgegaan 
naar het onderwijs 1e opvang van de Woldstroom op 
de Havelterberg. 
Achteraf heb ik van veel “achterbanners” gehoord dat 
het hun erg goed heeft gedaan dat deze vier jaar 
wethouderschap heeft getoond waar de ChristenUnie 
in de praktijk voor staat: betrokkenheid, 
betrouwbaarheid, integriteit, respect. Dat is toch echt 
belangrijk: we leven niet voor ons zelf, maar voor de 
eer van onze Heer en tot het welzijn van (al!) onze 
naasten! 
 
Een onderdeel van het afscheid wil ik graag belichten. 
De afgelopen twee jaar heb ik me ingespannen om tot 
een Schakelklas te komen. In die klas zitten leerlingen 
die door een taalkundige achterstand niet naar de 
vorm van voortgezet onderwijs kunnen, die past bij 
hun talenten. In een jaar Schakelklas wordt alles op 

alles gezet om dat te verbeteren. Een extra jaar, om 
een betere basis te leggen voor vervolg onderwijs dus. 
De kinderen zijn ongeveer 11 - 12 jaar. 
Bij de feestelijke opening van de Schakelklas hebben 
we nep-champagne gedronken en vlaai gegeten. Op 
het afscheid heb ik van de leerlingen van de 

Schakelklas een verzameling 
brieven gekregen. Zij schrijven 
me naar aanleiding van mijn 
vertrek. 
Van de verzameling brieven die 
me op mijn afscheidsreceptie is 
aangeboden, wil ik wat citaten 
doorgeven. Dan begrijpt 
iedereen waarom het zo mooi is 
je als wethouder in te zetten 
voor de samenleving. 
“Het is erg gezellig in de 
Schakelklas. Als u een keer vrij 
bent , wilt u dan bij ons thee of 

koffie drinken en kletsen? Dat zou ik fijn vinden. Veel 
succes met uw nieuwe baan.” 
Een andere leerling: ”We hebben nu veel meer 
geleerd en nog veel meer dan u denkt. En bedankt 
voor de lekkere champagne, meneer Scholtus. Ik ben 
veel beter geworden in rekenen en taal. Nu begrijp ik 
veel meer van taal en rekenen.” 
Een ander schrijft: “Geachte meneer Scholtus. 
Bedankt voor de Schakelklas. Jammer dat u geen 
wethouder meer bent. U bent een goede wethouder 
geweest. Zonder uw hulp had de Schakelklas niet 
bestaan.” De brief wordt als volgt beëindigd: “Ik vind 
het jammer dat uw partij niet gewonnen heeft. Maakt 
u zich geen zorgen. Het leven is niet een dag, maar 
meerdere dagen. Jullie winnen heus wel weer. Veel 
succes met uw andere baan.” 
 

Colofon 
De redactie van de 
Nieuwsbrief 
Christenunie ligt bij 
het campagneteam. 
De opmaak wordt 
verzorgd door Jan 
Okko Dijkstra 
Artikelen kunnen tot 3 
dagen voor de 
volgende publicatie-
datum aangeleverd 
worden bij: 
j.o.dijkstra@home.nl 
De volgende nieuws-
brief verschijnt in de 
maand september. 

Afscheid 

27 juni 2006 
Rondetafelgesprek 

over de invloed van de media 
 

 

ChristenUnie Meppel 
nodigt u uit in  

Samenwerking met de fracties van 
Zwolle en Deventer 

Voor meer informatie 
www.meppel.christenunie.nl 


